
STUDENTSKÁ KOMORA 

 Akademického senátu 

      Fakulty ekonomické 

 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 5 ze dne 1. 4. 2009 

Přítomní senátoři:  Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, Nikola 
Pantovič, Bc. Jan Sladovník, Ing. Andrea Žejdlová 

Host: Doc. Ing. Milan Hrdý, Ph.D. (bod č. 6) 

Přítomno: 6 senátorů, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení 5. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu ze 4. zasedání z 28. 2. 2009 

3) Miss fakulty 

4) Promoce chebské části fakulty 

5) Různé 

6) Rozprava a řešení studentských problémů s děkanem fakulty 

 

Ad 1) Zahájení 5. zasedání SK AS FEK ZČU 

Předseda SK AS FEK ZČU J. Sladovník přivítal přítomné senátory a seznámil je  
s programem 5. zasedání, o kterém dal hlasovat. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje program 5. zasedání. 

Hlasování – pro: 6 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Schválení zápisu ze 4. zasedání z 28. 2. 2009 

J. Sladovník dal hlasovat o schválení zápisu z předchozího zasedání. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 4 ze dne  
28. 2. 2009. 

Hlasování – pro: 6 hlasů, proti: 0, zdrželi se: 0. Usnesení bylo přijato. 
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Ad 3) Miss fakulty 

N. Pantovič informoval ostatní studentské senátory o závěrečných přípravách akce Miss 
fakulty 2009, která proběhne 1. 4. 09. Jelikož bylo zjištěno, že ve stejném dni se měly 
původně konat 2 akce pro studenty na jiných místech, a to Miss fakulty a akce klubu 
Akademik pod vedením Mgr. Ptáčka, domluvilo se sloučení akcí.  

Výsledná akce se tedy nazývá Miss & Mr. (FEK)ovi a bude se nést v duchu soutěže krásy 
spolu se sportovními disciplínami. Přihlásilo se 8 studentů (mezi nimi i zástupci učitelské 
části) a 12 studentek. Akce je financována klubem Akademik a několika sponzory a konečný 
finanční výsledek akce by měl vykázat nulu. Pro organizátory akce z řad studentů požádá  
N. Pantovič o vyplacení mimořádných stipendií. 

Ad 4) Promoce chebské části fakulty 

V chebské části fakulty proběhlo šetření ve formě ankety týkající se zájmu studentů 
posledního ročníku o změnu místa konání promocí, a to z chebské auly na reprezentativnější 
místo. Jelikož návratnost odpovědí byla velice malá (cca 1/3), SK AS FEK ZČU se shodla  
na závěru, aby místem konání chebské promoce zůstala aula chebské části fakulty. 

Ad 5) Různé 

a) L. Lev upozornil na problém týkající se poškozené kopírky, která je umístěna ve studovně 
v Husově 11. Již před nějakou dobou se na kopírce objevilo toto oznámení: „Kopírka dělá  
u horního okraje světlý pruh. Nelze to opravit! Děkujeme za pochopení.“ Kopie jsou 
nepoužitelné pro odevzdání například seminárních prací a dalších a platí se za ně stejná částka 
jako dříve za neporušené. Studenti toto hodnotí velice negativně. Je otázkou, zda je kopírka 
v majetku fakulty či univerzity. V každém případě bude tento problém přednesen děkanovi 
fakulty doc. Hrdému a očekává se, že dojde k rychlé nápravě tohoto stavu. 

b) P. Boháčová navázala další „technickou“ záležitostí, a to tím, že na toaletách už dlouhou 
dobu nejsou doplňována tekutá mýdla do zásobníků a papírové ručníky jsou dodány jen ráno 
a v průběhu dne již nikoli. Mnoho studentů si na tento stav stěžuje. 

c) Stav ohledně nedostatečného počtu židlí v budově Tylova, který se řešil již na minulém 
zasedání SK, se nijak nezlepšil. Doc. Hrdý delegoval tuto záležitost v době své zahraniční 
cesty na tajemníka FEK dr. Červeného. SK se tedy bude dále touto záležitostí zabývat. 

d) Několik chebských studentů se rozhodlo reprezentovat naši fakultu, potažmo univerzitu  
na červnových Českých akademických hrách 2009, které se budou letos pořádat právě v Plzni. 
Studenti vytvořili tým pro účast ve florbalové lize. Pro tuto účast je nutné kvalifikační kolo, 
pro které jsou nutné také jisté finanční prostředky. Alespoň o částečné pokrytí těchto nákladů 
by chtěl nově vznikající tým požádat ve formě mimořádných stipendií. Celková částka by se 
měla pohybovat okolo 8 tis. Kč. SK tento krok podporuje. 

e) Jelikož již delší dobu, a nejinak je tomu v poslední době, kolují po fakultě i mimo ni různé 
zvěsti o pobírání a výši mimořádných stipendií, která mají být vyplácena studentským 
senátorům k zajištění jejich chování, rozhodla se SK AS FEK ZČU k tomu, že na požádání 
zveřejní tyto údaje, a to od počátku svých mandátů, aby vyvrátila tyto úvahy. 
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f) Senátoři, kteří se zúčastnili fakultního plesu v chebské části fakulty, informovali ostatní  
o jeho průběhu. Letošní ročník plesu doprovázely počáteční problémy s organizací a zajištění 
akce – rozebráno v minulém zápise. Ples nakonec proběhl, na úvod promluvil za FEK ZČU 
Ing. Tlučhoř, který omluvil nepřítomnost děkana fakulty z důvodu jeho pracovní zahraniční 
cesty.  

 

Ad 6) Rozprava a řešení studentských problémů s děkanem fakulty 

a) Studentští senátoři informovali doc. Hrdého o výsledcích ankety ohledně změny místa 
konání chebských promocí a shodli se na tom, že i pro tento rok zůstanou v aule chebské části 
fakulty, a to z důvodu nedostatečného zájmu studentů či jejich chuti se do dotazníkového 
šetření vůbec zapojit. 

b) Dále byl děkan FEK informován o florbalovém týmu vznikajícím na FEK a jeho 
požadavku na vyplacení mimořádných stipendií na pokrytí nezbytných nákladů – viz výše. 
Přislíbil se této záležitosti věnovat. 

c) Senátoři se informovali na další průběh okolo zavedení předmětu, ve kterém by se měli 
studenti možnost seznámit s dnes podniky nejpoužívanějším programem SAP. Doc. Hrdý jim 
sdělil, že tuto záležitost delegoval na vedoucího KEU Ing. Šimka, který v současné době shání 
externistu pro výuku tohoto předmětu či části nějakého předmětu. Další oblastí, o kterou se 
SK zajímala, byla problematika PR – dále v řešení. 

d) Situace ohledně nedostatečného počtu židlí v budově Tylova se řešila dokonce na Kolegiu 
kvestora ZČU. Od té doby se ovšem stav nezměnil. Dle pana Keglera, který se o tento 
majetek stará, je vše v pořádku, pouze jsou židle přesunuty do jiných místností. SK s tímto 
nesouhlasí, spočítala, že v 6 nejpoužívanějších učebnách chybí 42 židlí. Proto bude nutné opět 
tuto věc urgovat. 

e) Dále byl doc. Hrdý informován o poškozené kopírce ve studovně v budově Husova 11 – 
viz výše. Přislíbil tuto záležitost v nejbližší možné době vyřešit. 

f) Na konec se doc. Hrdý informoval o tom, zda mají studentští senátoři nějaké připomínky  
k dokumentům, které půjdou v AS FEK ZČU ke schválení (Zpráva o hospodaření FEK ZČU 
v Plzni v r. 2008 a Rozpočet FEK na r. 2009). P. Boháčová uvedla, že se u obou dokumentů 
při hlasování zdrží. U rozpočtu z toho důvodu, že již dnes je vidět, že některé katedry 
nebudou mít prostředky ani na pokrytí základních provozních nákladů, a tudíž pokládá situaci 
za krizovou. Ostatní senátoři chtěli vysvětlení tohoto stavu, proto se vedla delší rozprava,  
na kterou byl pozván i tajemník fakulty dr. Červený. Diskutoval se hlavně stav kateder KJA  
a KIP, které dle návrhu rozpočtu mají příjmy, které nepokryjí ani provozní náklady a základní 
mzdy. Studentům bylo vysvětleno, že se náklady kateder budou hradit z blokované částky 
z rozpočtu DFEK na strategii. P. Boháčová uvedla svou obavu z toho, že tato částka ovšem 
nebude stačit. 

V Plzni, 5. 4. 2009 

Zapsala: Bc. Pavla Boháčová 
Doplnil: Bc. Jan Sladovník 


